
 
 
Protokoll 
 
Styrelsemöte Karlskoga Golfklubb 

 
Datum: 2023-01-23 
Tid: kl. 18.00 
Plats: Kansliet, Karlskoga GK 
 
Närvarande: 
Leif Herlufsén   Ordförande 
Liselott Abrahamsson Ledamot 
Christine Granath  Ledamot 
Thomas Sättermann Suppleant 
Marcus Grimstad  Adjungerad 
Mikael Heiche   Adjungerad 
 
Dagordning 
 
§ 1  Mötets öppnande 
   

Leif hälsade samtliga närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Val av sekreterare 

  
Styrelsen beslutade att 
välja Marcus Grimstad att föra protokoll under mötet. 
 

§ 3  Val av justerare 
 

Styrelsen beslutade att 
välja Mikael Heiche att justera protokollet. 

 
§ 4  Godkännande av dagordning 
 
   Styrelsen beslutade att 
   godkänna dagordningen. 

 
§ 5  Föregående protokoll 
 

Styrelsen beslutade att 
godkänna föregående protokoll från Karlskoga GK:s ordinarie styrelsemöte 
2022-10-24 och lägga det till handlingarna. 

 
§ 6  Rapport från verksamheten 

Marcus föredrog rapporten från verksamheten, se bifogad bilaga. 
 

§ 7  Ekonomirapport 
Marcus föredrog ekonomirapporten. 
Bokslutet är i princip klart i golfklubben, saknar dock fortfarande flyttfakturan från 
Karlskoga Energi för klubbhuset gällande december. Enligt förbrukningen i 
december kommer den vara på ca 100 tkr. Trots detta blir det ett positivt resultat om 
ca 180 tkr vilket är drygt 100 tkr mer än budget även om kostnadsökningarna har 



varit höga. Bokslutet i Karlskoga Golf AB genomförs av Baker Tilly i februari och 
även där blir det ett positivt resultat. 
 

§ 8 Rapport från banan 
 Mikael föredrog banrapporten, se bifogad bilaga. 
   
§ 9  Rapport från kommittéer   
  Minnesanteckningar från Damkommittén har inkommit, se bilaga. 
   
§ 10 Rapport från distriktsstyrelsen 

Distriktsstyrelsen har sitt första möte för året 1 februari. Liselott tycker det funkar bra 
med den nya styrelsen och det är högt i tak. Gunnar Holm från Kumla GK ersätter 
Lars Fredriksson som banansvarig i distriktet. 
 Regiontouren ersätter T-utbytet 2023. Upplägget är singeltävling i fyra klasser med 
OoM, ingen prisutdelning genomförs på tävlingsdagen. 
   

§ 11 Arbetsgrupper styrelsen 
 
Tillgänglighetsgruppen: -  

  
Fastighetsgruppen: 
Thomas presenterade projekt Maskinhall för de nya styrelsemedlemmarna. 
Bygglovet är inte helt klart på grund av personalomsättning hos kommunen. 
 
Pro-gruppen: - 
 

§ 12 Åtgärdslistan 
Marcus gick igenom och kompletterade åtgärdslistan, se bifogad bilaga.   
   

§ 13 Övriga frågor 
  

§ 14 Nästa styrelsemöte, mötets avslutande 
 

Nästa ordinarie styrelsemöte genomför 13 mars 2023. 
 
Leif tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 
 
Vid protokollet          Justeras 
 
 
 
Marcus Grimstad         Mikael Heiche 
 
Planerade möten 2023 
 
2023-01-23 
2023-03-13 
2023-03-23 (vårårsmöte) 
2023-05-15 
2023-06-26 
2023-08-21 
2023-10-23 
2023-11-23 (höstårsmöte) 
 



Rapport från verksamheten januari 2023 

Vi är idag 1 643 medlemmar vilket är 52 färre än vid samma tidpunkt 2022 och i paritet med 

medlemsantalet i januari 2020 innan pandemin. 

Bokslutet i golfklubben är i princip klart, jag saknar fortfarande fakturan från Energi & Miljö gällande 

elen i klubbhus/verkstad och jag har kontaktat dem två ggr angående detta. Resultatet är ca 290 tkr 

innan elfakturan jämfört med budgeterade 78 tkr. 

Jag har i bokslutet bokat upp elprisstödet som kommer utbetalas under 2023. För våra fyra anläggningar 

rör det sig om totalt 112 823 kr i stöd. 

Bokslutet för Karlskoga Golf AB utförs av Baker Tilly inom kort och det ser bra ut i det bolaget också 

vilket kommer framgå av Roberts ekonomirapport. 

Jag hjälpte Nora GK med deras årsfakturering i december som vanligt och vårt samarbete fortsätter 

under 2023. Övriga samarbetsklubbar är i princip klara förutom Degerfors och någon till. Jag träffar 

Elisabeth och nya ordförande Peter Jansson under nästa vecka. Jag har lämnat förslag till Peter om 

årsgreenfee på respektive anläggning efter ett möte där jag, Leif och Peter var med utan att få någon 

respons. 

Vår årsfakturering genomfördes under förra veckan och samtliga medlemmar skall nu ha fått sin faktura. 

Det var en hel del ändringar i GIT Online i och med bolagiseringen men allt har gått bra men det tog lite 

längre tid än vanligt. Detta var sista året vi hade möjlighet att överföra fakturaunderlaget från GIT till 

ekonomisystemet. Det finns två nya lösningar på plats i GIT Online och det lutar åt att vi nästa år skickar 

ut fakturorna via Min Golf. I och med det avslutar vi möjligheten till autogiro, vill man delbetala sin 

faktura löser man det genom räntefri delbetalning via MoreGolf Mastercard. 

Det mesta har gått smärtfritt med allt som måste ändras i samband med bolagiseringen 1 januari. Jag 

har förhandlat med Kommunal och Unionen angående flytt av personalen från GK till AB utan 

invändningar och samtliga avtal som gäller personal, Gröna Arbetsgivare-Collectum-Fora, är överförda 

till Karlskoga Golf AB och den första lönekörningen i bolaget är gjord. Alla leverantörer är informerade 

om förändringen och en hel del avtal är överförda till AB. Det som saknas är nya stadgar och ägardirektiv 

mellan GK och AB som skall beslutas av vårårsmötet i mars samt en del överföringar av t ex 

semesterlöneskulder och maskiner till AB. 

Planeringen för årets träningar är i princip klart. Bumle kommer hålla i junior/elitträning och 

inspirationsträningen, Janne Skogfeldt i grönt kort/36-54 och Niklas Sterner i Golfkul/Junior Club och 

Golfäventyret. För att få ihop schemat kommer elit träna varannan vecka och junior två veckor av tre. 

Vinterträningen för junior/elit startar om på söndag och håller på tills slutet av mars. Då vi inte längre får 

träna i lokalen på Boforsområdet genomförs träningen i studion på Lannalodge.  

Vi har ett utkast till tävlingsprogram klart, vi har inga större tävlingar tilldelade från SGF under säsongen. 

Nya tävlingar för året är Race to Espanã i maj och Golfhäftet Trophy under golfveckan. Vi skall även köra 

en tävling en söndag i nya Regiontouren som ersätter T-utbytet. Mer information om detta kommer 

längre fram. 

Jag håller på att jobba med bemanningen i reception/shop under kommande säsong och jag hoppas att 

allt skall vara klart inom ett par veckor.  

2023-01-19 

Marcus Grimstad 



Banrapport januari 2023 

Under vecka 1 och 2 plogades greenerna från snö och is på 18 håls banan. Alla greener ser riktigt bra 

ut vad gäller snömögel. (peppar peppar) Par 3 banan har lite is kvar på greener 1-4-5-6-8. Jag vill 

dock poängtera att det är långt kvar innan vi ska ropa hej. Det såg likadant ut förra året i golfsverige 

men vintern i feb/mars knäckte många.  

Christer jobbar med service på maskiner och Lars röjer sly på 18 håls banan. Som förra året så röjer 

Föreningen Funkis sly på Par 3 banan vilket är påbörjat. Vi har även slipat klippaggregat åt Degerfors 

Kommun under v.3.  

I februari kommer vi att såga ner några popplar på hål 15 och 17. Vi gör det av två anledningar, de 

skräpar ner och att rötterna söker vatten i greener och dräneringar vilket skapar problem.  

 

Banpersonalen inför 2023 är i stort sett spikad och det är banarbetare med erfarenhet som kommer 

tillbaka vilket känns tryggt och kul. Hybridgräset som ska läggas på tee 8 anländer i månadsskiftet 

jan/feb och ska läggas på plats så fort vädret tillåter. 

 



 

Möte med Damkommittén, Bowlinghallen, 2022-10-24 

Närvarande:, Karin Stenström, Anna-Lena Lindstedt, Maria Neuriesser, Inger Ivarsson, Ulla-Britt 

Lidner, Brith Persson 

Frånvarande: Gunvor Ek Carlsson 

1. Karin Stenström hälsade välkommen och öppnade mötet. 

2. Till sekreterare utsågs Maria Neuriesser. 

3. Ett sista möte för säsongen och en genomgång av året. Även planering/diskussion inför 

aktiviteter under kommande golfsäsong 2023.  

 

4. Tisdagsgolfen diskuterades. Beslut togs tidigare i år att man under året 2022 även hade 

möjlighet att spela på tisdag förmiddagar.  

5. Ut i det blå detta år var lyckat. Det var färre antal personer som var med, men de som var 

med var nöjda.   

6. Augustisvingen genomfördes som tidigare år. Tyvärr ingen anmäld utanför klubben.  

7. Avslutningsgolfen var lyckad. Regnig men alltjämt glada miner.  

8. När det gäller bollplockningen är det i första hand personer som är med i Ladies trofé och 

damsexan som ansvarar för detta. Damkommittén hjälper också till. Vi föreslår att Turid och 

Yvonne ansvarar för detta under 2023.  

9. Damsexan har liga på tisdagar. Förslag har kommit att vi flyttar tisdagsgolfen till onsdagar 

istället, och att man har herrgolfen samma dagar. Då ska det gälla både för- och eftermiddag. 

Detta är ett förslag från damkommittén och det föreslås att vi provar detta under 2023.  

10. Liselotte A har tackat nej till damkommittén, då hon gått med i styrelsen. Det kommer ändå 

finnas ett samarbete mellan oss och Liselotte.  

11. När det gäller damkommitténs ekonomi får vi, efter att ha lagt ut pengar, redovisa detta via 

kvitto, och sedan sker överenskommelse med Marcus.  

12. Höstgolfen på söndagar har startat på 9-hålsbanan. Anmälan sker i GIT.  

13. Byteskläder fungerar bra. Det finns nu även böcker att ”låna”, och även möjlighet att ställa 

dit böcker. 

14. Klubbresa våren 2023 undersöks för närvarande av Manfred Wasserfaller och Bosse 

Lindstedt.  

15. Upptaktsträff våren 2023 ska diskuteras vid nästkommande möte.  

16. Nästa möte blir hos Ulla-Britt kl 17:00 2023-02-19. 

17. Tack för idag! 
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